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Woordje vooraf van de Voorzitter 
 
 
Lieve mensen, 
 
Dit is de laatste nieuwsbrief van het jaar 2013. 
In deze drukke tijden vliegt de tijd voorbij en voor je het in de gaten hebt is alweer 2014. 
Gelukkig mailde Elly mij op tijd en het is me weer gelukt om het voorwoordje op tijd in te 
leveren. 
 
We hebben de laatste tijd ook wel behoorlijk wat te doen gehad als club en als bestuur. 
Allereerst het ongeluk met Foppe, die door de goede hulp van een aantal leden naar het 
ziekenhuis kon worden gebracht. Hulde !!!! 
We hebben dit geëvalueerd en op enkele accenten na is alles goed verlopen. Volgens de 
ziekenbroeders en de politie is de JBC Randenbroek vrij slecht te vinden. 
We zullen dit opnieuw gaan aan kaarten bij de SRO, inmiddels hangen er sleutels van het 
grote hek bij de defibrillator. 
 

 
Ook van ons ligt er een infomapje met wat wetenswaardigheden. Enkele woordvoerders 
van sport hebben we inmiddels over de vloer gehad en in januari 2014 zullen we diegene 
die nog niet hebben gereageerd opnieuw een uitnodiging sturen. 
 

 

Nieuwsbrief         Nummer 6         Jaargang 2013 

JBC Randenbroek                  10 December 2013 
Parelhoenstraat 12   
3815 AG Amersfoort 
Email adres:           elly.dijkman@ziggo.nl 

Verder proberen we nog steeds de naam van JBC 
Randenbroek naar buiten toe uit te dragen. Zo hebben 
bestuursleden een bezoekje gebracht aan de nieuwe STIP 
locatie in de Groene Stee aan de Wiekslag. Aldaar is veel 
info te vinden over allerlei clubs, verenigingen enz enz. die te 
vinden zijn in de wijk 

Daarnaast hebben we 27 november de extra 
algemene ledenvergadering gehouden met als 
grootste aandachtspunt de financiën. We hebben 
daar onze lange termijnvisie naar buiten gebracht 
en ook wat ramingen proberen aan te geven wat 
we willen doen als het zwembad gaat sluiten. 
Eenieder heeft zijn zegje kunnen doen en diverse 
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voorstellen werden in stemming gebracht. Tevens hebben we afscheid genomen van 
Sjoerd en heb ik hem na een korte speech namens de club een cadeau mogen 
overhandigen en onze dank uitgesproken voor het vele door hem verrichte werk. 
Tegelijkertijd heeft de vergadering toestemming verleent om zijn opvolger, Wim 
Ridderikhoff, als bestuurslid te mogen verwelkomen. Daar zijn we erg blij mee en dus van 
af deze kant van harte welkom. Na de rondvraag werd rond 10.45 de vergadering 
afgesloten.  

  
 
Beide rasechte Randenbroek hoogtepunten verdienen veel bezoek. Op vrijdag 3 januari 
2014 willen we de nieuwjaarsreceptie houden. Als ik al het bovenstaande nog eens 
doorlees overvalt mij een gevoel van trots, deel te mogen zijn van deze fantastische club 
met alle mensen in vele hoedanigheden.  
 
Lieve mensen, ik wens jullie ALLEN met vrienden familie kennissen een warme, vredige 
en gezellige kerst ,  een veilige jaarwisseling en bovenal een heel gezond 2014 toe. 
 
Henk 
 
 

Besluiten genomen tijdens de ALV 
 
 
In de algemene Ledenvergadering van 27 November j.l zijn de volgende besluiten 
genomen: 
 

1. De contributie voor het jaar 2014 is vastgesteld op: 
 
C –licentie (Club licentie)  €     82.00 
W-licentie  (Wedstrijd licentie) €   101.25 
J– licentie  (Jeugd)   €     86.50 
 

In overleg met de Penningmeester is betaling in 2 termijnen mogelijk. 
 

2. Alle competities zijn volledig voor rekening van de deelnemers 
 

3. De reiskosten gemaakt bij competities komen voor eigen rekening 
 
We beseffen dat niet iedereen blij zal zijn met deze besluiten, maar willen we als 
vereniging nog toekomst hebben dan ontkomen we hier niet aan. 
 

Daarna was er op 30 november 2013 het Sinterklaasfeest. 
Ik heb dit voor de 1e keer mogen meemaken en heb ervan 
genoten en ik niet alleen ook de kinderen en ouders opa’s 
en oma’s vonden het heel gezellig. Voortreffelijk 
georganiseerd door de evenementencommissie en tevens 
een woord van dank aan Sint en de 2 pieten en tot volgend 
jaar.  
Nog meer evenementen in het verschiet nl; de Kerstbingo 
op 14 december en het Kersttoernooi op 21 december as. 
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Zaterdag 30 november alweer een jaar voorbij? Ja hoor want rond de klok van 16.00 uur 
verzamelden 14 kinderen zich in onze, met vlaggetjes versierde, kantine om de Sint weer 
een warm welkom te heten. 
 
Uiteraard werden de kinderen eerst aan een lange tafel gezet om de traditionele 
speculaaspoppen te versieren, maar wat hoorden wij daar en niet eens van de kinderen 
maar meer van de ouders, dat het misschien wel eens tijd zou worden om deze traditie 
te doorbreken?  

  
 
De pieten keken elkaar aan en allebei vonden zij dat het de verantwoording was van de 
andere piet, maar daar schoten we niks mee op dus kregen zij de opdracht om als de 
donder de cadeaus te gaan zoeken en met behulp van de kinderen was dat een fluitje van 
een cent, want de pieten hadden de zakken met cadeaus gewoon even ergens op een 
bankje gezet om hun handen vrij te hebben om de kinderen te kunnen begroeten. Goed 
na al die consternatie kon de Sint dan toch beginnen met waarvoor hij vooral was 

Okay, een goed verstaander heeft maar een half 
woord nodig, dus zullen we volgend jaar bezien of we 
misschien iets nieuws kunnen bedenken, zo moeilijk 
kan dat toch niet zijn? Maar goed we dwalen af dus 
weer terug naar ons verslag, om 16.30 uur stormden 2 
pieten als een stel jonge honden de kantine binnen, 
zouden zij de kinderen soms gemist hebben of zo, 
gelukkig maakte vlak daarna de Sint zelf zijn entree en 
uiteraard werd hij zoals het hoort keurig welkom 
geheten door iemand van het Bestuur, die naast zijn 
welkomst woord de nadruk legde op de kinderen die 
met smart op hun cadeautjes zaten te wachten en toen 
werd het even stil, want waar waren die cadeautjes 
dan, de pieten waren immers zonder cadeaus binnen 
gestormd. 
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gekomen het uitdelen van cadeaus aan alle kinderen en zoals ieder jaar wist de Sint, maar 
niet zonder hulp van de pieten uiteraard, over elk kind wel iets speciaals te vertellen en zo 
vloog de tijd weer voorbij en moesten we al snel weer afscheid nemen van de Sint en zijn 
pieten. Maar als de tijd het komende jaar net zo snel gaat als het afgelopen jaar dan staat 
de Sint zo weer op onze stoep. 
 
Bedankt Sinterklaas en tot volgend jaar! 
 
 

Mededelingen van de Wedstrijdcommissie 
 

 
Let op: Gewijzigde openingstijden rond de feestdagen 
 
  
 

  Dinsdag 24 December a.s. 
    

Er is alleen een middag hussel en geen vrije Boules Avond 
  
   

  Dinsdag 31 December a.s. 
    

Boulodrome is de gehele dag gesloten 
 
 
 

De vrijdagavond 
 
De wedstrijdcommissie meent dat er iets aan de vrijdagavond hussel moet veranderen, 
willen we het voor iedereen interessant houden. 
De volgende opzet gaat ingevoerd worden per 10 januari 2014. 
 
Er zijn boulers die graag maar twee partijen spelen om uiteenlopende redenen. 
Er zijn boulers die graag drie partijen willen blijven spelen. 
 
  

 
 
Om winnaar te kunnen worden over een cyclus van vier avonden moet je minimaal acht 
partijen hebben gespeeld. Behoorlijke prijzen voor de eerste, tweede en derde plaats. 
 

Daarom gaan we de HUSSELCYCLUS 
invoeren. 
Er wordt een husselcompetitie 
georganiseerd over vier aaneengesloten 
avonden. 
Voor elke avond betaal je vooraf tachtig 
eurocent. 
Elke avond is er een winnaar over drie 
gewonnen partijen. 1 prijs twv plm. 5 euro 
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Dit betekent dat : 
-je een avond kunt missen 
-je vier avonden twee partijen kunt spelen -je zelfs een avond 1 partij speelt en daarna 
naar een verjaardag gaat bijvoorbeeld. 
 
Hoeveel partijen je ook speelt op een avond,je start om half acht. 
Na vier avonden worden je beste acht partijen door de wedstrijdcommissie berekend en 
volgt de prijsuitreiking van de HUSSELCYCLUS. 
Per jaar worden 12 cycli gespeeld. 
De wedstrijdcommissie beraadt zich nog over wel of geen jaarwinnaar. 
 
Bedenk wel dat het nooit iedereen naar de zin kunnen maken,maar we denken dat deze 
opzet beter aansluit bij wat er leeft op de vrijdagavond. 
 
Voor alle duidelijkheid nogmaals. 
Na een cyclus kun je acht, negen, tien, elf of twaalf partijen gespeeld hebben. 
 
De beste acht tellen mee voor het eindresultaat. Het minimum is acht. 
Omdat er een competitie-element is, worden de husselnummers door de wedstrijdleiding 
uitgedeeld. "Vogelen" met wie je speelt is voorbij. 
 
Tot 10 januari en veel boules plezier, 
 

 

 
 
                           
 
               

Toernooien 2014 
 
1 maart          Wintertoernooi (W-licentie en eigen leden met een C-licentie) 
5 april          Tête à tête (W-licentie en eigen leden met een C-licentie) 
21 april         Paastoernooi (alleen eigen leden) 
29 mei          Man/Vrouwtoernooi (W-licentie en eigen leden met een C-licentie) 
16 juli          Midzomer I (W-licentie en eigen leden met een W-licentie) 
13 augustus    Midzomer II (W-licentie en eigen leden met een C-licentie) 
30 augustus    Sextettentoernooi (W-licentie en eigen leden met een C-licentie) 
6 september     Stangenbergertoernooi (alleen eigen leden) 
 

Na overleg is besloten om m.i.v. 1 januari 2014 
de inleg voor alle hussel (Dinsdagmiddag, 
Donderdagmiddag en Vrijdagavond) te 
verhogen. 
 

Voor leden van    0,50 naar 0.80 Euro 
Voor niet leden van  1.25  naar 1,50 Euro 
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Info over toernooien zal t.z.t. Via flyers en via de website bekend gemaakt worden 
                                        
Data competities 
 

AC en NC:  13 + 27 april / 18 mei / 1 + 15 juni(reservedag)  
 
CTC:           3 + 17 April / 8 + 22 Mei / 12 + 26 Juni / 3 + 17 Juli / 

                  4 + 18 september 
 
 

Nieuwjaars boulen.  
 
Noteer alvast in Uw agenda. Het Nieuwjaars boulen vindt plaats 
op 
 
 

  
 
 
 
 
 
 

Ingekomen algemeen 
 
 

Van Sjoerd Pieterse 
 
Bedankt.....  
 
Woensdag 27 november, ledenvergadering. Veel leden waren aanwezig, en terecht: er 
waren belangrijke onderwerpen aan de orde; het langetermijnbeleid, de begroting en de 
contributie voor komend jaar. Ingrijpende voorstellen, heftige discussies.  
Toch was voor mijzelf het meest ingrijpend dat het mijn laatste ledenvergadering achter de 
bestuurstafel was. Onze voorzitter besteedde daar in de rondvraag hartverwarmende 
woorden aan; dank je wel, Henk! Na ruim 12 jaar begin ik aan een functie binnen de 
landelijke bond die ik niet kan combineren met een functie als clubbestuurder. Overigens: 
ik neem wel afscheid als bestuurder, maar ik ga natuurlijk niet weg: ik blijf in de 

Vrijdagavond 3 Januari 
2014 
 
Aanvang: 19:30 



7 

 

wedstrijdcommissie meedraaien, en jullie krijgen zeker nog met mij te maken als 
wedstrijdleider of scheidsrechter. 
Ik houd fijne herinneringen aan de samenwerking in het bestuur. Het was soms intensief 
en spannend, en altijd prettig werken. Ik ben heel blij dat mijn werk in het bestuur wordt 
overgenomen door Wim Ridderikhoff; hij is een echte aanwinst voor het bestuur.  
Ik wil alle mensen met wie ik in de afgelopen 12 jaar te maken heb gehad hartelijk 
bedanken voor de prima samenwerking.  
 
Sjoerd Pieterse  
 
 
 
 

Van Peter Straub 
 
 
Hallo lieve leden, jullie dachten dat je van me af was, maar nee hoor, ik ben weer lid dus;  
 
Net als zoveel andere leden ga ik weer lekker een stukje in de nieuwsbrief schrijven, ik 
hoop dat ik er nog bij kan want als er zoveel kopij aangeleverd word, hoop je maar dat jou 
kopij er nog bij kan. 
Waar dromen we allemaal van , om natuurlijk columnist te worden van een blad. 
Ik maak goede kansen om aangenomen te worden bij het kwartaalblad Randenbroek, 
algemeen. 
Er zijn nog meer vacatures, op te vragen bij de redactie. 
 
Ik begin eens met Problemen!!!!!! 
Wat mij het meest opvalt ,is hoeveel problemen er zijn in de wereld, en hoe zinloos er over 
wordt gediscussieerd.. (probeer dit even te onthouden) 
 
In ons eigen Nederland is het net zo,huilen met de wolven in het bos, en miljoenen wordt 
er verspilt aan zinloos gepraat,en energie,(probeer dit even te onthouden) 
 
En zo kan ik wel doorgaan provincie, gemeente,en waar kom je dan uiteindelijk uit,, bij je 
eigen club,  
Ook daar hele volksstammen die weten hoe het niet moet, commentaar op kantine, 
wedstrijd, evenementen, en last but not least, het bestuur, en natuurlijk allemaal 
problemen 
 
Als je dit op wilt lossen, moet je eens stoppen met problemen te maken die er niet zijn 
maar alleen maar gecreëerd worden en als je een probleem hebt, moet je naar de mensen 
gaan die daar voor zijn, bestuur, wedstrijd ,kantine,schoonmaak, onderhoud,  
evenementen 
Dan ben je pas echt een vent voor de club, los het op. 
 
Peter Straub 
  
 


